
 

1 

 

OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO PALÁRIKOVO 

Číslo:  340/2020                                         V Palárikove, 04.06.2020   

Zápisnica 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Palárikovo, 

konaného dňa 04.06.2020 o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti Domu kultúry v Palárikove  

s týmto programom: 

1/ Otvorenie 

a) určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva 

3/ Voľba mandátovej a návrhovej komisie 

4/ Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 16. OZ 

     Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór 

5/ Žiadosť o dotáciu 

Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného 

majetku a podnikateľskú činnosť  

6/ Správa o plnení rozpočtu za rok 2019  

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného  

   majetku a podnikateľskú činnosť  

7/ Návrh na schválenie tajomníčky komisie finančnej, pre správu obecného majetku   

    a podnikateľskú činnosť 

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

8/ Správa o plnení PHSR a plán rozvojových úloh obce na rok 2020 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

9/ Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok  

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

10/ Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020, rozpočtové opatrenia č. 1, 2 a 3 

     Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného  

    majetku a podnikateľskú činnosť  

11/ Úprava rozpočtu č. 4 

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného   

     majetku a podnikateľskú činnosť  

12/ Správa o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh  

      vyplývajúcich z komunitného plánu obce za rok 2019 

      Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej, bytovej,    

     kultúry, vzdelávania, športu a práce s mládežou 

13/ Správa o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2019,  

      zhodnotenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2019 a zámery  

      kultúrneho rozvoja v roku 2020 
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      Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka komisie sociálnej, bytovej,    

      kultúry, vzdelávania, športu a práce s mládežou 

14/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku s osobitným  

      zreteľom na prenesený výkon štátnej správy vyplývajúci zo zákona č. 50/1976 Zb.  

      o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného       

      plánovania, dopravy a verejného poriadku 

15/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb.  

      o pozemných komunikáciách  

       Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie výstavby, územného plánovania, dopravy   

      a verejného poriadku 

16/ Návrh na schválenie prevodu pozemku 

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ 

17/ Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

18/ Interpelácie 

19/ Diskusia 

20/ Záver 
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Z Á P I S N I C A 

 

zo 17. zasadnutia Obecného zastupiteľstva P a l á r i k o v o, 

konaného dňa 04. júna  2020 o 17.00 hodine v zasadacej miestnosti 

Domu kultúry  P a l á r i k o v o 

 

P r í t o m n í: 

sú podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice.  

 

1/ Otvorenie 

 

       XVII. zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Mgr. Ľubica K a r a s o v 

á, starostka obce. Privítala poslancov obecného zastupiteľstva. Konštatovala, že z celkového 

počtu 11 poslancov obecného zastupiteľstva sú prítomní desiati poslanci, prof. Monika           

J a n k e c h o v á oznámila, že príde neskôr. Ďalej privítala JUDr. Kristínu S l i v o ň o v ú, 

prednostku OcÚ a Ing. Petra T o m š í k a, hlavného kontrolóra.  

 

a) Určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

     Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, za overovateľov zápisnice z dnešného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva u r č i l a: 

      

     Mgr. Katarína P e c h o v á, poslankyňa OZ a 

            Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ 

 

Ďalej za zapisovateľku  u r č i l a: 

           Mgr. Silvia T ó t h o v á, pracovníčka obce 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2/ Schválenie programu zastupiteľstva  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce predložila program rokovania dnešného obecného 

zastupiteľstva tak, ako bol zverejnený.  

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 9 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák 

Proti:  1 – Ing. Róbert Židuliak 

Zdržal sa: 0 
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Ing. Róbert Ž i d u l  i a k navrhol za 10. bod vložiť bod: Návrh na úpravu rozpočtu. Mgr. 

Ľubica Karasová navrhla zaradiť za bod 4. bod: Žiadosť o dotácie.   

Spýtala sa všetkých prítomných poslancov, či majú  k programu doplnky na zaradenie. Keďže 

ďalšie podnety na doplnenie neboli predložené, dala hlasovať na odsúhlasenie programu 

rokovania. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

3/ Voľba návrhovej komisie 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 

 

Starostka obce Mgr. Ľubica K a r a s o v á, predložila návrh na voľbu návrhovej komisie 

v tomto zložení:  

  

    p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ 

    p. Boris K a r a s, poslanec OZ 

    p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ 

 

Uznesenie č. 1/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 4.6.2020 

 

K návrhu na zriadenie návrhovej komisie.  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a)     z r i a ď u j e 

        Návrhovú komisiu v zložení poslancov: Tomáš Slivoň, poslanec OZ – predseda,                                                 

                                                                              Boris Karas, poslanec OZ                                                                                             

                                                                              Marek Zálešák, poslanec OZ, 

b)     vymedzuje úlohy návrhovej komisie nasledovne:  

- sledovať priebeh zasadnutia a predkladať k prerokúvaným bodom programu a 

k postupu rokovania návrhy uznesení. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 
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4/  Správa o činnosti obecnej rady a kontrola plnenia uznesení od 16. OZ  

      Spravodajca: Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór  

 

 Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „A“. 

 

Uznesenie č. 2/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 4.6.2020 

 

K bodu kontrola plnenia uznesení od 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   b e r i e   n a    v e d o m i e  správu o plnení uznesení 

obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

5/  Žiadosti o dotácie 

Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného 

majetku a podnikateľskú činnosť  

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „B“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – doručených bolo dvanásť žiadostí. 

Schválených bolo päť žiadostí, ostatní žiadatelia nesplnili podmienky. OTJ má podmienku 

financovania a to, 10 000 eur dostane ihneď, 6 tisíc dostane k 1.9.2020 a 3 tisíc k 1.11.2020.  

Uznesenie č.  3/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 4.6.2020 

 

k bodu schválenie dotácií podľa VZN č. 05/2016 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove v súlade s čl. 3 VZN č. 05/2016 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov obce Palárikovo   s c h v a ľ u j e   na rok 2020 dotácie pre: 

1. Krok s úsmevom, združenie, IČO: 50897071............................................................1600,00 EUR 

2. Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku Palárikovo, združenie                                                      

IČO: 008970190467..................................................................................................1000,00 EUR 

3. Dobrovoľný hasičský zbor Palárikovo, združenie, IČO: 001774742401.......................500,00 EUR 

4. Poľovnícke združenie Palárikovo, poľovnícka org., IČO: 34010017 ...........................800,00 EUR 

5. Obecná telovýchovná jednota Palárikovo, združenie, IČO: 42122473...................19.000,00 EUR. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

6/ Správa o plnení rozpočtu za rok 2019 

    Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda komisie finančnej, pre správu obecného    

    majetku a podnikateľskú činnosť  

 

   Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „C“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – finančná komisia skonštatovala dobré 

hospodárenie a dobre nastavený rozpočet na rok 2019.  

Uznesenie č.  4/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 4.6.2020 

K bodu Správa o plnení rozpočtu obce za rok 2019, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove     b e r i e    n a    v e d o m i e       informatívnu správu 

o plnení rozpočtu obce za rok 2019, včítane rozpočtovej organizácie ZŠ s MŠ. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

7/ Návrh na schválenie tajomníčky komisie finančnej, pre správu obecného majetku   

    a podnikateľskú činnosť.  

    Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v  á, prednostka OcÚ 

 

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „D“. 

Uznesenie č. 5/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K bodu schválenie tajomníka komisie finančnej, pre správu obecného majetku 

a podnikateľskú činnosť 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 
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a) b e r i e     n a    v e d o m i e  ukončenie pracovného pomeru doterajšej tajomníčky 

komisie finančnej, pre správu obecného majetku a podnikateľskú činnosť, Ing. Zuzany 

Kováčikovej a tým aj zánik jej funkcie tajomníčky komisie 

b) s c h v a ľ u j e   pani Alžbetu Podhorskú do funkcie tajomníčky komisie finančnej, 

pre správu obecného majetku a podnikateľskú činnosť. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

8/ Správa o plnení PHSR a plán rozvojových úloh obce na rok 2020 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a so v á, starostka obce 

 

    Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „E“. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – predniesla správu o plnení PHSR a plán 

rozvojových úloh obce na rok 2020.  

 

 

Uznesenie č. 6/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K bodu správa o plnení PHSR a plán rozvojových úloh obce na rok 2020  

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

 

a) b e r i e     n a    v e d o m i e  Hodnotenie plnenia úloh Programu hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja obce 2014 -2023 za rok 2019 

b) s c h v a ľ u j e   plán rozvojových úloh obce na rok 2020. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

9/ Návrh na schválenie predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

    Spravodajca: Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce 
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Mgr. Ľubica Karasová, starostka obce predložila výzvu MAS Cedron-Nitrava na  projekt 

“Rekonštrukcia chodníka na ulici Poštovej“.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – vyjadril sa k rekonštrukcii chodníka na Poštovej ulici. 

Nie je spokojný s cenou. Prezrel si detailne cenové ponuky. Prvá je vypracovaná super 

a druhá nestojí za nič. Navrhol celkové spolufinancovanie zo strany obce znížiť na 2 220 €.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – suma je vyvodená z toho, že nám poskytnú 

dotáciu v sume 33 000 €. Ak budeme mať menšie náklady, tak budeme mať aj nižšiu 

spoluúčasť.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – môžeme sa dohodnúť tak, že maximálna suma bude 

25 000 €.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – aj keď dostaneme dotáciu 100 € na m2, za to ruku 

nezdvihnem. Súhlasím s prednostkou, že keď sa vysúťaží viac ako 20 tisíc, tak do toho 

nejdeme.  

 

Mgr. Mário R u d i n s k ý, poslanec OZ – na komisii som mal návrh, aby obec nakúpila 

materiál a výberové konanie sa vypíše iba na práce.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – nie, pretože nesmieš rozbíjať zákazku.  

 

Uznesenie č.  7/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K bodu Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove  s c h v a ľ u j e  

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Re-

konštrukcia chodníka na Poštovej ul., Palárikovo“ v rámci výzvy IROP-CLLD-Q765-512-

001, ktorý je v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja 

obce 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytovania pomoci 

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu zo strany žiadateľa 

z celkových oprávnených výdavkov vo výške 3.333,33 EUR v súlade s podmienkami po-

skytnutia pomoci 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce 

a zabezpečenie dofinancovania realizácie celého projektu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

10/ Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020, rozpočtové opatrenia č. 1, 2 a 3 

      Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „F“. 

 

Ing. Róbert Ž i d u l  i a k, predseda finančnej komisie – predniesol návrhy č. 1, 2, a 3 na 

úpravu rozpočtu.  Vyjadril sa, že zriaďovateľ má možnosť nedať všetky zdroje, ktoré 

prichádzajú na samosprávu do školstva a má právo si určité percento zadržať. Čo sa 

v Palárikove nikdy nestalo. Všetky peniaze ako prichádzajú na školstvo, tak idú do školstva. 

U nás idú peniaze nad normatív, ako prikazuje zákon. Prevyšujeme to, čo sme povinní dať.  

 

Uznesenie č. 8/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce na rok  2020 – rozpočtové opatrenia č. 1,  2 a 3. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) b e r i e   n a      v e d o m i e     rozpočtové opatrenie č. 1: 

úprava príjmov (obec).......................................................................................... +  134.472,76 

EUR 

b) b e r i e   n a      v e d o m i e     rozpočtové opatrenie č. 2: 

úprava výdavkov (obec)........................................................................................ +   29.027,16 

EUR 

c) b e r i e   n a      v e d o m i e    rozpočtové opatrenie č. 3: 

Úprava výdavkov (ZŠ s MŠ)................................................................................... +   

25.640,00 EUR 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Tomáš 

Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

11/ Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2020, rozpočtové opatrenie č. 4 

       Spravodajca: Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „G“. 
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Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – predniesol úpravu rozpočtu č. 4 (viď 

príloha).  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – na školskej rade pán riaditeľ vzniesol námietku k úprave 

rozpočtu, že tie prostriedky na materiál vzhľadom na epidémiu koronavírusu nebudú stačiť do 

konca roka.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – v prípade potreby na základe žiadosti 

riaditeľa školy, budeme schvaľovať.   

 

Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ – vzhľadom na túto situáciu nám chýba 1650 eur. Aby sme 

nemuseli v prípade potreby, nakoľko je pružnosť zastupiteľstva taká aká je, zostane nám hlu-

ché miesto dokedy bude ďalšie zastupiteľstvo. Ako rezervu by sme mohli z dopravy presunúť 

na materiál 500 eur. Nedostávame režijné náklady.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – obec posiela plnú jednu dvanástinu, 

v družine sme nechali 1 000 eur na dezinfekčné prostriedky.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka obce – škôlka mali ročne narozpočtovaných 12 

tisíc, zobrali ste im 10 tisíc. Oni z toho nakupujú všetky hygienické potreby, kancelárske po-

treby. Teraz všetko dezinfikovali, míňali materiál. Už teraz vieme, že im to nevyjde.  

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – MŠ za minulý rok minula na čistiace prostriedky 223 

eur.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – v prípade, že im budú chýbať peniaze, 

tak sa tam doúčtuje. 

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – jedna vec je krátenie rozpočtu a druhá vec sú 

potreby. Je potrebné zabezpečiť dezinfekčné prostriedky, hygienické potreby. Ak sa teraz 

bude krátiť rozpočet v poriadku, ale v prípade, že budú náklady ktoré vzniknú za jún vyššie, 

tak potom poprosím ďalšou úpravou navýšiť.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – s týmto súhlasím.  

 

Mgr. Boris H o l i č, riaditeľ ZŠ – dostali sme povolenie míňať financie, čo sa týka situácie 

okolo covidu, ale obnovila sa činnosť, a na to povolenie nemám. Je to zase na materiál, deti 

potrebujú robiť nejakú činnosť.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – nevidím v tom problém, zrušiť príkazný list.  

 

Počas bodu č. 11, o 18.30 prišla prof. Monika Jankechová, poslankyňa OZ.  
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Ing. Peter T o m š í k, hlavný kontrolór – čo sa týka školského klubu, presun finančných pro-

striedkov v rámci miezd z vlastných zdrojov, čo idú z rozpočtu obce mzdy sa presúvajú na 

zdroj 72 z vlastných príjmov. Z vlastných zdrojov by sa mali platiť mzdy vychovávateliek, 

aký by bol pohľad rodičov, ktorí platia družinu, že z toho by sa financovali mzdy. Čo tým 

finančná komisia prakticky sledovala? Lebo konečný výsledok je nula. Je potrebné to tam 

presúvať? 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – je to potrebné, pretože sa uberá 

z materiálov z príjmu. Tiež nie je mysliteľné, aby mala družina každoročne výdavky na mate-

riál všetky svoje príjmy. Tiež nie je mysliteľné, že obec bude platiť všetky náklady na mzdy, 

odvody, energie, materiál a to čo sa rodičia zložia do družiny bude čo? Interaktívne tabule? 

Každý rok? Príjem je zdroj obecný. Je to služba rodičom a je jedno či sa z toho zaplatí príjem 

vychovávateľky alebo interaktívna tabuľa.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – zo skúseností viem, že príjmy, ktoré rodičia 

vložia do školy, sa nikdy nepoužívali na mzdy. Ohrozujeme mzdy zamestnancov. Ten rodič 

nedáva peniaze na mzdu, ale na materiál, aby deti mali dosť farebného papiera atď. Preverme 

to, či je možné toto v tých položkách urobiť. Moja vedomosť je, že príjmy rodiča sa nemajú 

použiť na mzdy.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, predseda finančnej komisie – je to možno zaužívaná dogma, ale 

rodič platí za službu. Nikde nie je napísané, na čo sa majú použiť peniaze, ktoré dávajú rodi-

čia.  

 

prof. Monika J a n k e c h o v á, poslankyňa OZ – ak tie peniaze neboli v minulosti správne 

použité, tak povedzme zamestnancom a riaditeľovi, nech evidujú jasne každú položku. Polo-

žila otázku riaditeľovi ZŠ, koľko detí je v družine.  

 

 

Uznesenie č.  9/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 4.6.2020 

 

K návrhu na úpravu rozpočtu obce na rok  2020 – rozpočtové opatrenia č. 4. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) b e r i e   n a     v e d o m i e stanovisko hlavného kontrolóra k predloženým úpravám 

rozpočtu obce  

b) s c h v a ľ u j e   rozpočtové opatrenie č. 4 

Úprava výdavkov  progr. 0801 (MŠ) zdroj 41 (príjmy od obce).......    - 15.000,00 EUR 

                              progr. 0802 (ZŠ) zdroj 41 (príjmy od obce).....     + 20.000,00 EUR 

                  progr. 0803 (ŠKD) zdroj 41 (príjmy od obce)......    -   5.000,00 EUR  

Spolu schvaľuje...............................................................................               0,00 EUR. 

Hlasovanie poslancov: 
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Za: 8 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, p. Boris Karas, Mgr. Lukáš Krásny, 

Ing. Igor Rezdovič, Mgr. Mário Rudinský, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert 

Židuliak 

Proti:  1 – p. Tomáš Slivoň 

Zdržal sa: 2 – prof. Monika Jankechová, Mgr. Katarína Pechová  

 

12/ Správa o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh  

      vyplývajúcich z komunitného plánu obce za rok 2019  

      Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka sociálnej komisie 

 

Návrh sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „H“. 

 

Uznesenie č.  10/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K bodu prerokovanie a schválenie Správy o plnení úloh v oblasti sociálnych vecí s osobitným 

zreteľom na plnenie úloh vyplývajúcich z komunitného plánu obce za rok 2019. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   Správu o plnení úloh v oblasti 

sociálnych vecí s osobitným zreteľom na plnenie úloh vyplývajúcich z komunitného plánu 

obce za rok 2019. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

13/ Správa o plnení ploh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2019,            

      zhodnotenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2019 a zámery   

      kultúrneho rozvoja v roku 2020  

       Spravodajca: Mgr. Katarína P e c h o v á, predsedníčka sociálnej komisie 

 

      Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „I“. 

 

Ing. Igor R e z d o v i č, poslanec OZ – mali sme pracovnú poradu v DK začiatkom roka. Po 

určitej dobe vidíme veľký pokrok, bolo tu urobenej veľa práce.  

 

Uznesenie č.  11/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 
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K bodu Správa o plnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2019, zhodnotenie 

činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2019 a zámery kultúrneho rozvoja v roku 2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  s c h v a ľ u j e : 

a) Správu o pnení úloh v rozvoji vzdelávania, kultúry a športu za rok 2019 

b) zhodenie činnosti zboru pre občianske záležitosti za rok 2019 

c) zámery kultúrneho rozvoja v roku 2020. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

14/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného poriadku, s osobitným  

      zreteľom na prenesený výkon štátnej správy vyplývajúci zo zákona č. 50/1976 Zb.  

      o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda komisie stavebnej  

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „J“.  

 

 

Uznesenie č.  12/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

K bodu prerokovanie a schválenie Správy o hodnotení plnenia úloh obce na úseku stavebného 

poriadku za rok 2019. 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   Správu o hodnotení plnenia úloh obce 

na úseku stavebného poriadku za rok 2019. 

Marek Zálešák sa vzdialil. 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 10 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

15/ Správa o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo zákona č. 135/1961 Zb.   

      o pozemných komunikáciách 

      Spravodajca: Mgr. Mário R u d i n s k ý, predseda stavebnej komisie 

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „K“.  
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Uznesenie č.  13/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K bodu prerokovanie a schválenie Správy o hodnotení plnenia úloh obce vyplývajúcich zo 

zákona o pozemných komunikáciách za rok 2019 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove   s c h v a ľ u j e   Správu o hodnotení plnenia úloh obce 

vyplývajúcich zo zákona o pozemných komunikáciách za rok 2019. 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

16/ Návrh na schválenie prevodu pozemku  

      Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „L“.  

 

Uznesenie č.   14/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

 

K návrhu na schválenie prevodu pozemku 

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove 

a) s c h v a ľ u j e  priamy odpredaj nehnuteľnosti vo vlastníctve obce pozemku -  parce-

la registra „C“, parcelné číslo 1908/349, druh pozemku záhrada o výmere 632 m2 

uchádzačovi s najvyššou ponúknutou cenou:  Jozef Hlavačka, Mládežnícka 3, Palári-

kovo v pomere 1/1, za ponúknutú cenu 3.270 Eur, slovom tritisícdvestosedemdesiat 

eur, za podmienok: 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vyhotovením znaleckého posudku čís-

lo 17/2020 zo dňa 30.3.2020, 

- s povinnosťou úhrady nákladov spojených s vkladom vlastníckeho práva 

v prospech kupujúceho do katastra nehnuteľností,  

- s povinnosťou úhrady kúpnej ceny kupujúcim ku dňu uzatvorenia kúpnej zmluvy  

b) s ú h l a s í    s  uzatvorením kúpnej zmluvy podľa bodu a) uznesenia 

c) u r č u j e   stratu platnosti a účinnosti tohto uznesenia, ak kúpna zmluva nebude uza-

tvorená do 31.08.2020. 
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Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

17/ Návrh na schválenie vecného bremena  

       Spravodajca: JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ  

 

Správa sa prikladá k zápisnici ako príloha pod písmenom „M“.  

 

 

Uznesenie č.  15/200604 

zo 17. zasadnutia OZ Palárikovo dňa 04.06.2020 

       

 

K bodu návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  

Obecné zastupiteľstvo v Palárikove s c h v a ľ u j e   zriadenie vecných bremien in personam 

Obcou Palárikovo ako povinným z vecného bremena v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava, IČO: 36 361 518 ako oprávneného 

z vecného bremena, predmetom ktorých je povinnosť povinného strpieť na časti zaťaženej 

nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 33/2020 zo dňa 23.1.2020, 

vyhotoveného Geodetickou kanceláriou                       G E A s.r.o. Janka Kráľa 33, Nitra, 

úradne overeného dňa 21.2.2020 pod číslom 166/20 ako koridor vecných bremien: 

a) zriadenie a uloženie elektroenergetických zariadení; 

b) užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie 

a akékoľvek iné stavebné úpravy elektroenergetických zariadení a ich odstránenie.  

Vecné bremeno sa týka parciel: 

Parcelné 

číslo 

Registe

r KN 

LV 

č. 

Výmer

a v m2 

Druh pozemku Katastráln

e územie 

Obec Okres 

 

1818/19 C 1 673 Zastavaná plocha 

a nádvorie 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

1818/20 C 1 748 Zastavaná plocha 

a nádvorie 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

1818/45 C 1 997 Zastavaná plocha 

a nádvorie 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

1908/29

5 

C 1 28121 Zastavaná plocha 

a nádvorie 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

1130/5 C 3191 1075 Zastavaná plocha Palárikovo Palárikovo Nové 
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a nádvorie Zámky 

1818/1 E 3191 1392 Zastavaná plocha 

a nádvorie 

Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

1815 E 3191 6406 Orná pôda Palárikovo Palárikovo Nové 

Zámky 

 

Hlasovanie poslancov: 

Za: 11 – p. Viktor Berkeš, Bc. Jaroslav Garaj, prof. Monika Jankechová, p. Boris 

Karas, Mgr. Lukáš Krásny, Mgr. Katarína Pechová, Ing. Igor Rezdovič, Mgr. 

Mário Rudinský, p. Tomáš Slivoň, p. Marek Zálešák, Ing. Róbert Židuliak 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

 

 

18/ Interpelácie 

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – požiadal o zabezpečenie podkladov na OZ v digitálnej 

forme, ak budú zasielané, nech sú očíslované príslušným bodom rokovania. Naposledy sme 

dostali 34 dokumentov.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – dokumenty má uložené v počítači dávno 

predtým, ako ich posiela. Oni sú označené podľa bodu rokovania. Opýtala sa, či to ešte 

niekomu prekáža?  

 

Katarína P e ch o v á, poslankyňa OZ – tiež to dlho triedila.   

 

Monika Ja n k e c h o v á, poslankyňa OZ – poslať to v jednom balíku a očíslované.  

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – bolo to trošku neprehľadné.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – požiadal o stanovisko ohľadom zabezpečenia kúrenia 

v škole. Opýtal sa strechu na bytovke na ul. Mládežníckej. Ďalej sa opýtal na osvetlenie 

priechodov pre chodcov.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – ku kúreniu sa vyjadrila, že projekt je predložený, 

dopracovávajú sa tepelné straty. K streche na bytovke na ul. Mládežníckej povedala, že Ing. 

Hakke vypracoval rozpočet na opravu, zatiaľ je to vyčíslené na 18 tisíc. Problematický bude 

prechod pre chodcov zo Štefánikovej na Komenského, pretože je to majetok NSK.  

 

p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – opýtal sa, či je možnosť plynofikácie Ľudovítova.  

 

Ing. Iveta M a r k u s k o v á, manažérka zber. spol. – robila sa štúdia a bolo to nerentabilné.  
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p. Marek Z á l e š á k, poslanec OZ – obec môže vydať dokument ohľadom otvorenia 

obecných areálov, športovísk ... 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – môžeme vydať na vonkajšie areály, na 

školu nechceme, lebo by sme museli zabezpečiť dezinfikovanie priestorov. Detské ihriská 

sme tiež pre to neotvorili, deti nad tri roky by museli mať rúška, museli by dodržiavať 

odstupy.  

 

p. Viktor B e r k e š, poslanec OZ – príspevok na obedy pre dôchodcov je 30 centov. Ceny 

potravín išli hore, je možné navýšiť príspevok?   

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poprosím o písomný podnet.  

 

p. Tomáš S l i v o ň, poslanec OZ – niekedy to bolo rozdelené podľa výšky dôchodku, potom 

s tým boli komplikácie ustrážiť kto má aký dôchodok, tak sa suma zjednotila.  

 

p. Boris K a r a s, poslanec OZ – má byť zavedený optický kábel na Poštovej ulici, je možné 

im dať podmienku, aby ten kábel dali do zeme predtým, ako sa chodník vybuduje?  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – ešte len robia projekty. Aj realizácia 

nebude skôr ako na budúci rok.  

 

Bc. Jaroslav G a r a j, poslanec OZ – zastávka na Ľudovítove stála dosť peňazí. Neviem kedy 

sa to stalo, ak je známy páchateľ, treba vymáhať náhradu škody. Poškodená je aj zastávka pri 

Križanovi.   

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – páchateľ je neznámy. Zastávka pri Križanovi je 

už opravená a tam je známy aj páchateľ, od ktorého škodu budeme vymáhať.  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ - náhrada škody sa dá vymáhať do dvoch 

rokov od vzniku škody.  

 

p. Jaroslav G a r a j, poslanec OZ – nezaplatené pokuty sa vymáhajú? 

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – budeme sa im venovať. 

 

19/ Diskusia 

 

Ing. Róbert Ž i d u l i a k, poslanec OZ – spýtal sa na kúrenie v ZŠ. Projekt upravuje 

projektantka, čo sme jej vlastne zadali, aby pripravila? Aký projekt? Na výmenu alebo len na 

opravu kúrenia? Nemáme ani zhodnotenie reálneho stavu a správu, čo treba spraviť, aby to 

bolo bezproblémovo prevádzkované. Čo sa týka výmeny strechy na bytovke, preverila sa 
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možnosť oslovenia realizátora stavby? A či sa pozrel v archíve projekt, čo malo byť 

predmetom stavby a či to tak aj bolo zrealizované?  

 

JUDr. Kristína S l i v o ň o v á, prednostka OcÚ – v r. 2002 to bolo kolaudované, čo sa týka 

zodpovednosti, nepreukážeme, že je to čerstvý stav. Obyvatelia tvrdia, že je to tak od 

začiatku, ale my sme sa to dozvedeli a začali riešiť minulý rok. Keď rozoberú strechu, tak 

budú vidieť, či je strecha spravená podľa projektu.  

 

p. Mário Vereš, mládežnícky tréner – poďakoval za poskytnutie dotácie, opýtal sa, kedy obec 

otvorí ihrisko OTJ.  

 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – zajtra napíšeme papier a môžete začať.  

 

 

20/ Záver 

Mgr. Ľubica K a r a s o v á, starostka obce – poďakovala za podnetné návrhy a schôdzku 

obecného zastupiteľstva  ukončila.  

Overovatelia:      Mgr. Katarína P e c h o v á 

                                                                         poslankyňa OZ 

 

 

       Mgr. Mário R u d i n s k ý 

                                                                             poslanec OZ 

 

 

                

          Mgr. Ľubica K a r a s o v á 

                starostka obce 

 

               JUDr. Kristína S l i v o ň o v á 

             prednostka OcÚ 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Silvia Tóthová               
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Kontrola plnenia uznesení zo 16. zasadnutia OZ v Palárikove  

 

Referuje: Ing. Peter Tomšík, hlavný kontrolór obce  

 

Na 16. zasadnutí OZ dňa 05.03.2020 boli prijaté uznesenia 1 až 12/200305  

Uznesením č. 1/200305 bola zriadená návrhová komisia a vymedzené jej úlohy.  

 

Uznesením č. 2/200305 OZ zobralo na vedomie správu o plnení uznesení z 13.,14. a 15. za-

sadnutia OZ.  

 

Uznesením č. 3/200305 OZ zbralo na vedomie informatívnu správu o vykonaných previer-

kach a kontrolnej činnosti za II. polrok 2019 bez pripomienok.  

 

Uznesením č. 4/200305 OZ schválilo správu o činnosti obecnej polície Palárikovo za rok 

2019 podľa predlohy.  

 

Uznesením č. 5/200305 OZ schválilo správu o činnosti DHZ Palárikovo za rok 2019.  

 

Uznesením č. 6/200305 OZ zvolilo Ing. Štefana Kovalčíka, trvale bytom Palárikovo, 

P.J.Šafárika č. 4 za prísediaceho Okresného súdu NZ na 4-ročné funkčné obdobie 2020-2024.  

 

Uznesením č. 7/200305 OZ prerokovalo investičný zámer s.r.o. Polystar Nové Zámky, IČO 

36552119, v priemyselnom parku Palárikovo a nesúhlasilo so vstupom spoločnosti do prie-

myselného parku a s jeho investičným zámerom.  

 

Uznesením č. 8/200305 OZ zobralo na vedomie ukončenie pracovného pomeru p. Juríkovej, 

odvolalo p. Galbavú z funkcie členky komisie sociálnej, bytovej, kultúry, športu a práce s 

mládežou a schválilo p. Galbavú do funkcie tajomníčky tejto komisie.  

 

Uznesením č. 9/200305 OZ prerokovalo návrh na nakladanie s nehnuteľnosťou v majetku 

obce, pozemok parc.reg. C-KN parc.č. 1908/349, druh pozemku záhrada o výmere 632 m2, 

LV č.1 a schválilo zámer odpredaja tejto nehnuteľnosti formou priameho predaja z dôvodu 

nadbytočnosti najmenej za cenu vo všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti.  

 

Uznesením č. 10/200305 OZ schválilo prevod pozemku z dôvodov hodných osobitného zrete-

ľa pre Zsl. distribučnú, a. s., Bratislava, parcela reg. CKN č. 1817/55 o výmere 35 m2, druh 

pozemku orná pôda v k. území Palárikovo, LV č. 1 za sumu 420,00 €. Dôvodom osobitného 

zreteľa je skutočnosť, že na pozemkoch sa nachádza verejnoprospešná stavba, a to trafostani-

ca ako súčasť stavby „NZ OKS Palárikovo, VNK,NNK,TS“. OZ súhlasilo s uzatvorením 

kúpnej zmluvy podľa bodu a/ tohto uznesenia – kúpna zmluva pod č. 26/2020 bola uzatvorená 

dňa 26.03.2020.  
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Uznesením č. 11/200305 OZ prerokovalo zámer získať do vlastníctva nehnuteľnosti – po-

zemky, na ktorých sa nachádzajú verejné priestranstvá v obci a pozemky pod miestnymi ko-

munikáciami a chodníkmi na základe výzvy SPF. OZ potvrdilo existenciu takýchto pozemkov 

– parc. reg. EKN č. 4659/3 s výmerou 665 m2, reg. EKN č. 4533 s výmerou 503 m2, re. EKN 

č. 4659/1 s výmerou 2143 m2, parc. reg. CKN č. 4533 s výmerou 914 m2, reg. CKN č. 

4661/5 s výmerou 897 m2, parc. reg. CKN č. 704 s výmerou 13701 m2, parc. reg. EKN č. 

3277/19 s výmerou 6367 m2, reg. EKN č. 2132/4 s výmerou 2290 m2, parc.reg. EKN č. 813/1 

s výmerou 683 m2, parc. reg. EKN č. 4399 s výmerou 759 m2, parc. reg. EKN č. 1728ú1 s 

výmerou 1152 m2.  

 

Uznesením č. 12/200305 OZ bolo oboznámené so Správou o povesti na osobu M.Š. zo dňa 

19.09.2002 č.j. 1044/2002 a so správou o povesti zo dňa 23.02.2009 č.j. 187/2009 a s ich 

obsahom sa stotožňuje a potvrdzuje ich pravdivosť a aktuálnosť v danom období. OZ 

konštatuje, že Správa o povesti vydaná starostkou obce dňa 11.11.20219 č.j. 1159/2019-3 

vyjadruje len jej osobnú skúsenosť s menovaným od času jej nástupu do funkcie po vydanie 

tejto správy a zároveň konštatuje, že menovaný vo svojich zverejnených článkoch uvádza 

zavádzajúce informácie bez dôkladného overenia faktov. 
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Rozvojové úlohy obce na rok 2020 

 

 

- Realizovať Projekt „Rekonštrukcie odborných učební ZŠ“ (poskytnutá dotácia na dve 

učebne vo výške 39 tis.€ z Ministerstva pôdohospodárstva a rozvoja vidieka - IROP NSK)  

- Pripraviť projektovo-stavebnú dokumentáciu Projektu cyklochodníka - I. etapa 

- Doriešiť problematiku zberného dvora - rekonštrukciu jestvujúcich dvoch hál na Ľudovítove 

a presťahovanie zberného dvora zo Štefánikovej ul. na Ľudovítov 

- Zrealizovať rekonštrukciu chodníka na novom cintoríne a vybudovať prístrešok pred 

domom smútku 

- Zrealizovať Výzvu MAS Cedron-Nitrava na Projekt „Rekonštrukcia chodníka na ulici 

Poštovej - časť“ s dotáciou 30 tis. € 

- Rekonštruovať Dom kultúry - I. etapa - výmena poškodenej sanity, dlažby, oprava šatní, 

vysúvacej plochy, oprava elektroinštalácie, obnova sobášnej miestnosti.... 

- ŽSR - plánovaná Rekonštrukcia koľají medzi Palárikovom a Ľudovítovom až po Nové 

Zámky - realizáciou uvedeného príde k výrubu náletových drevín a k vyčísleniu ich 
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spoločenskej hodnoty, čo pre obec bude znamenať príjem finančných prostriedkov, ktoré 

použijeme na realizáciu projektu revitalizácie zelene v obci 

- Zabezpečiť rozšírenie nového cintorína výkupom priľahlých pozemkov  

- Verejným obstarávaním zabezpečiť dodávateľa zemného plynu pre ZŠ s MŠ, nakoľko 

zmluva o dodávke plynu s firmou Koor Bratislava končí svoju platnosť 

- V spolupráci s investorom p. Bartom sa obec bude spolupodieľať na úprave parkovacích 

miest na parkovisku pred DK Palárikovo pri realizácii projektu „Drogérie 101“ 

- Doplniť a vymeniť dopravné značenie v obci podľa vypracovaného dopravného Generelu 

- Zabezpečiť rekonštrukciu izolácie strechy 6 b. j. na Mládežníckej ul. 

- Opraviť nájomný byt na Hviezdoslavovej ul. po ukončení nájomného vzťahu 

- Uskutočniť náhradnú výsadbu na Cergátovej ul. 

- Distribuovať kompostéry do jednotlivých domácností zamestnancami obce do konca 

novembra 2020 
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